
Els empresaris de Lloret i Blanes, satisfets amb la poca

par ticipaci� en la consulta

Els representants del m�n hoteler recorden la ÇnecessitatÈ d'aquesta

infraestructura i reclamen que Çtiri endavantÈ

BLANES / LLORET | ROSER ALBERTê

El sector hoteler i tur�stic de Lloret de Mar i Blanes es va mostrar ahir satisfet amb la poca par ticipaci� que va

tenir la consulta sobre el projecte de prolongaci� de la C-32 i va recordar la ÇnecessitatÈ que aquesta obra Çtiri

endavantÈ per Çassegurar el progr�sÈ de la zona. La consulta, en la qual es va imposar el ÇnoÈ amb el 76,31%

dels vots, es va celebrar el diumenge passat a Lloret, on van votar un 3,79% de les persones que podien fer-ho i a

Blanes, on ho van fer un 7,28%.

ÇAmb aquesta par ticipaci�, s'ha demostrat que no es pot parar el progr�s i que no es poden crear barreres per

tal d'evitar-hoÈ, va valorar el president de l'Associaci� d'Hostaleria de Blanes, Enric Por tes, qui va remarcar que

tot plegat ha sigut Çuna pantomimaÈ. ÇTenint en compte la quantitat de vots, aquest projecte ja no es pot aturar.

S'ha de mirar cap al futurÈ va precisar Por tes.

En la mateixa l�nia es va expressar el president del gremi d'hotelers de Lloret de Mar, Enric Dotres. ÇLa consulta,

per nosaltres, tenia un valor, i ha estat molt baixÈ va remarcar Dotres, afegint que Çseria molt greuÈ aturar el

projecte de prolongaci� de l'autovia Çamb els resultats obtingutsÈ. ÇCadasc� ha reivindicat el que creia opor t� i

ara, com sempre hem fet, demanem que l'obra es tiri endavant i com m�s aviat millorÈ, va destacar el president

de l'entitat.

Aix� mateix, Dotres va recordar que l'�ltima gran infraestructura que es va desenvolupar en aquesta zona va ser

als anys 70 amb la construcci� del t�nel Monturiol que uneix Lloret de Mar amb Vidreres. ÇSom la segona

pot�ncia tur�stica de Catalunya i fa prop de 20 anys que reclamem bones comunicacions vi�ries amb Barcelona i

EuropaÈ, va lamentar el president lloretenc del gremi d'hotelers, puntualitzant que el projecte de la C-32

permetria justament Çdesestacionalitzar el turisme, oferir estades m�s cur tes per� constants i atraure un p�blic

de proximitatÈ. ÇEns mereixem aquesta autopista. Hem inver tit molts diners en aquest pa�s pagant impostos i ara

ens toca una mica de retornÈ va reivindicar Dotres.

Decisi� en el pr�xim ple

D'altra banda, els membres de la Comissi� de Seguiment, on hi ha representants dels par tits pol�tics municipals,

la Plataforma Aturem la C-32 i t�cnics de Par ticipaci� Ciutadana, es van reunir ahir al vespre, per valorar tant el



desenvolupament com les dades del proc�s par ticipatiu sobre la C-32, unes valoracions que es tindran en

compte en l'elaboraci� d'una mem�ria que inclour� -entre altres-

les propostes que s'han recollit de la ciutadania, els resultats de la consulta o les recomanacions a tenir en

compte i que es por tar� al pr�xim ple municipal previst per al 28 d'abril. ÇLa comissi� haur� de decidir si elevar al

plenari un text favorable o contrari al projecte, per� al f inal ser� el ple qui hi voti a favor o en contraÈ va explicar

l'alcalde de Blanes, Miquel Lupi��ez, qui va afegir que el text aprovat s'enviar� al Depar tament de territori i

Sostenibilitat de la Generalitat.

Respecte a la Çbaixa par ticipaci�È en la votaci� sobre el projecte de prolongaci� de l'autopista, Lupi��ez va

precisar que en Çdesconeixen els motiusÈ. ÇLes ganes d'engegar un proc�s de debat ciutad� sobre aquesta

infraestructura hi han sigut en tot moment, per� tot i aix�, no sabem per qu� va haver-hi -a Blanes- un 93%

d'abstenci�È, va explicar l'alcalde blanenc.
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